

UMSKAL berjaya anjur Festival Perniagaan dan IT

08.6.2013 B3

LABUAN: Universiti Malaysia Sabah Kampus Antarabangsa Labuan (UMSKAL) berjaya menganjurkan Festival Perniagaan IT 2013 buat pertama kalinya dalam sejarah UMS, baru-baru ini.

Penyelaras Program, Iftekhar Amin Chowdhury berkata ia turut dianjurkan Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) dan Jawatankuasa Kebajikan Pelajar (Jakmas).

Katanya, ia bertujuan memberi pendedahan kepada orang-orang di persekitaran perniagaan IT dunia ekonomi kontemporari. Acara ini disertai oleh pelajar, pegawai dan komuniti Wilayah Persekutuan Labuan dengan tema 'Hari ini kreatif inovasi, ekonomi menguasai esok'.

Terdapat lima aktiviti diadakan iaitu keusahawanan adil, perniagaan perkhidmatan IT, kuiz pertandingan 2013, pertandingan pelan perniagaan, persaingan analisis kes dan forum perniagaan (Talk Show).

Program ini dirasmikan oleh Pengarah Jabatan Pelancongan Perbadanan Labuan, Mahathir Abd Hamid, yang mewakili Ketua Pegawai Eksekutifnya, Datuk Zainul Abidin Abdullah.

Turut hadir Timbalan Dekan, Sekolah Sains Informatik Labuan, Dr. Zamhar Iswandono Ak Ismail yang mewakili Pengarah UMSKAL, Profesor Madya Dr. Ismail Ali.

Beliau melawat semua perniagaan rancangan pondok untuk mengetahui idea-idea perniagaan kreatif mereka

► Memberi pendedahan mengenai persekitaran perniagaan IT dunia ekonomi kontemporari

Majlis penutupan disempurnakan Pengerusi Hotel Pavilion Bilion, Peter Kong Ping Sen yang turut dihadiri Dr Zamhar.

Sebanyak 24 pasukan mengambil bahagian dalam pertandingan pelan perniagaan, kes analisis persaingan (15 pasukan) dan 200 pelajar menyertai kuiz perkembangan kecanggihan dunia IT dan perniagaan.

Dalam talk show, ahli panel ialah Kumpulan TMF, Lembaga Perkhidmatan Kewangan Labuan (Labuan FSA) dan UMS sendiri yang disertai hampir 150 pelajar UMSKAL.

Pejabat Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Hal Ehwal Pengguna, Jabatan Perpaduan Negara dan Integrasi, Perbadanan Labuan, Jabatan Bomba dan Penyelamat, Bilion Pavilion Hotel, N.A Classic Sdn. Bhd dan HMD Holdings setuju memasukkan acara ini dalam kalendar ahunan mereka.

Iftekhar mengucapkan terima kasih kepada semua pihak yang menyokong dan berharap pelajar-pelajar boleh belajar banyak perkara daripada program ini.

Pengarah program, Pravina Selvasingam berkata acara ini wajar menjadi acara tahunan UMSKAL kerana ia adalah program berasaskan akademik yang sangat sesuai untuk memupuk minda kreatif pelajar UMSKAL.



PETER (empat kanan) menyampaikan hadiah kepada pemenang kuiz diperhatikan Dr Zamhar (tiga kiri).



PETER (tengah, enam kanan) dan Iftekhar (lima kanan) bergambar kenangan bersama AJK Penganjur.